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جلسه شورای ورزش بخش بیکاه برگزارشد

 صبح ساحل   //محمودرئیسی 
جام  فوتسال  مسابقات  دوره  امین  ی  س
قهرمانی  با  سیریک  شهرستان  مضان  ر
عنوان  مدافع  بندرسیریک  شهرداری  احل  س
شهربندرسیریک  اصالت  سالن  در  هرمانی  ق

کار خود پایان داد. به 
گفت:  سیریک  شهرستان  فوتبال  هیات  ئیس  ر
شهرستان  این  رمضان  جام  فوتسال  سابقات  م
پس از برگزاری سی و یک بازی در سالن اصالت 
و  قهرمان   های  تیم  اعلام  با  سیریک  هربندر  ش

نفرات برتر پایان یافت.
اسماعیل قورچی زاده ادامه داد: دو تیم ساحل 
قهرمانی  عنوان  مدافع  سیریک  بندر  هرداری  ش
پگو  دلاران  شهاب  و  رمضان  جام  وتسال  ف
بر  با غلبه  برتر فوتسال شهرستان  قهرمان لیگ 
تیم های مهنا آسایش بیلایی و وحدت دهیاری 

میشی راهی دیدار فینال شدند.
در  و  دیدار  این  در  کرد:  تصریح  زاده  ورچی  ق
نفس  و  حساس،دیدنی  بازی  دقیقه   40 ایان  پ
شد  موفق  سیریک  بندر  شهرداری  ساحل  یر  گ
برای چهاردهمین  و  به پیروزی برسد  بر یک   4
فوتبال  هیات  سرداد.رئیس  قهرمانی  سرود  ار  ب
این  پایان  در  کرد:  عنوان  سیریک  هرستان  ش
مهنا  تیم  از  مرادی  عباس  امیر  سابقات  م
دروازه  بهترین  عنوان  به  بیلایی  سایش  آ
به  پگو  دلاران  شهاب  از  طاهری  ان،فهیم  ب
شدند.اسماعیل  معرفی  بازیکن  بهترین  نوان  ع
کرد: در پایان این مسابقات  قورچی زاده اشاره 
همچنین مازیار شفائی از تیم ساحل شهرداری 

گل به عنوان  بندرسیریک با به ثمر رساندن 12 
گلی این مسابقات دست یافت. آقای 

آیین  در  نیز  سیریک  شهرستان  رماندار  ف
کرد: هیات های  اختتامیه این مسابقات عنوان 
کمترین امکانات و  ورزشی شهرستان سیریک با 

تجهیزات در حال فعالیت هستند.
اخیر  اظهارکرد: در چند سال  احمد جمالدینی 
شاهد حرکت های چشمگیری در عرصه ورزش 
حرکت  این  که  ایم  بوده  سیریک  هرستان  ش
و  ورزشی  جامعه  وهمدلی  وحدت  با  جز  ا  ه
شهرستان  ورزش  مجموعه  ارزنده  عالیت های  ف

امکان پذیر نبوده است.
شاهد  گذشته  سال  در  کرد:  اضافه  مالدینی  ج
مسابقات  در  شهرستان  نمایندگان  ضور  ح
فوتبال  و  فوتبال،فوتسال  های  رشته  رزشی  و
که در مجموع عملکرد خوبی  ساحلی بوده ایم 

گذاشتند.  از خود به نمایش 
و  آموزش  بر  سیریک  شهرستان  رماندار  ف

آموزش  کرد:  بیان  و  کید  تا یابی  ستعداد  ا
می تواند رکن اصلی در فعالیت های هیات های 
صحیح  آموزش  با  افزود:  باشد.وی  رزشی  و
مربیان،داوران و جامعه ورزشی می توان زودتر 

به اهداف پیش روی دست یافت.
بازیکنان  پرورش  کرد:  بیان  حمدجمالدینی  ا
استعدادیابی  های  دوره  برگزاری  و  وان  ج
دار  آینده  و  جوان  ورزشکاران  حضور  مینه ساز  ز
هیات  رود  می  انتظار  و  خواهدشد  ورزش  ر  د
توجه  موضوعات  این  برروی  ورزشی  ای  ه

نمایند. 
شهرستان  سنت  اهل  موقت  جمعه  مام  ا
های  اتفاق  شاهد  کرد:  خاطرنشان  یریک  س
شهرستان  فوتسال  و  فوتبال  ورزش  در  وبی  خ
اسماعیلی  ابراهیم  شیخ  هستیم.  یریک  س
مجموعه  در  خوبی  های  حرکت  کرد:  نوان  ع
که  است  گرفته  شکل  سیریک  فوتبال  یات  ه
توسعه  ها  حرکت  این  همگانی  حمایت  با  اید  ب

و  فرهنگ  داد:   ادامه  اسماعیلی  شیخ  ابد.  ی
کنار یک ورزشکار  اخلاق ورزشی همیشه باید در 
باشد و نباید یک ورزشکار فرهنگ و اخلاق را در 

میادین ورزشی از یاد ببرد.
شهرستان  سنت  اهل  موقت  جمعه  امام   
این  در  ورزشی  های  کمبود  به  یریک  س
گفت: شهرستان سیریک  کرد و  شهرستان اشاره 
ورزش  عرصه  در  همیشه  که  است  هرستانی  ش
گفتن  نشان داده است حرف های زیادی برای 
مشکلات  با  همچنان  شهرستان  این  ولی  ارد  د
نرم  پنجه  و  دست  ورزشی  فضاهای  مبود  ک

می کند. 
امید  داشت:  بیان  اسماعیلی  ابراهیم  یخ  ش
است مسئولین نگاهی ویژه به ورزش در مناطق 
است  گفتنی  باشند.  داشته  یافته  توسعه  متر  ک
جام  فوتسال  مسابقات  دوره  امین  و  سی  ر  د
رمضان شهرستان سیریک 16 تیم به مدت یک 

کردند. ماه بایکدیگر رقابت 

  

روز شمار پیست دوومیدانی شهرستان رودان  39

 صبح ساحل  //محمود رئیسی :
خوانندگان   از  بسیاری  یقینا  را  بندرعباس  فارس  خلیج  ورزشگاه  افتتاح  شمار  وز  ر

وزنامه صبح ساحل به یاد دارند. ر
که  روزشمار جدید روزنامه صبح ساحل مربوط به پیست تارتان شهرستان رودان است 
که هرچه  امید داریم این روزشمار  تذکر جدی  باشد برای مسوولان ورزش  هرمزگان 
کار شوند و پیست دوومیدانی مجموعه ورزشی شهید چمران رودان  را  زودتر دست به 

کنند . پس از  12 سال انتظار  آن را تارتان 
که ایشان  گونه  دوندگان رودانی از مدیرکل ورزش و جوانان استان انتظار دارند همان 
دوومیدانی  پیست  اعتبارات  فکر  به  هستند  میناب  نفری  هزار   10 ورزشگاه  یگیر   پ
که این روزها در شرایط  مجموعه ورزشی شهید چمران رودان باشند.    دوندگان رودانی 
کردن هستند می خواهند علاوه بر پیگیرهای نماینده مجلس ،  سخت در حال تمرین 

مدیرکل ورزش هم از آن ها حمایت بکند.
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جلسه شورای ورزش بخش بیکاه به ریاست قنبری بخشدار و با حضور امیر دهباشی رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان ، قاسم 
کارگر مسئول نمایندگی اداره ورزش و جوانان بخش،  در محل بخشداری بیکاه برگزار شد. در ابتدا جلسه قنبری بخشدار  جلسه 
بیان نمود:  برای رفع مشکلات ورزشی باید با همدلی و کمک هم بتوانیم پیشرفت بیشتری در ورزش بخش بیکاه داشته باشیم. 
کارگر مسئول نمایندگی اداره ورزش و جوانان  امیر دهباشی سرپرست اداره ورزش و جوانان شهرستان رودان از  قنبری و قاسم 
بخش که این جلسه را برگزار نمودند تا به بررسی مشکلات ورزشی بخش بیکاه رسیدگی شود. وی  بیان نمود : ما تمام تلاش خود 
کل ورزش و جوانان  کمک امیاری مدیر  گرفت و ابراز امیدواری نمود با  کار خواهیم  را برای رفع مشکلات ورزشی بخش بیکاه به 

استان و همکاری بخشداری و شهرداری بیکاه این مشکلات رفع و ورزش بیکاه به جایگاه اصلی خود می رسد.

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
با  هرمزگان  بانوان  گبی  را مربیان  بازآموزی  وره  د
ایران  بانوان  گبی  را توسعه  کمیته  مسئول  ضور  ح

برگزار شد.
مربیان  حضور  با  روز   سه  مدت  به  دوره  ین  ا
گبی  را انجمن  توسط  استان  گبی  را یم های  ت
استان و با همکاری هیات انجمن های ورزشی 

استان هرمزگان برگزار شد.
گبی بانوان  ناهید بیارجمندی مسئول توسعه را
گبی  کنفدراسیون را کمیته توسعه  ایران و عضو 

حضور  دوره  این  در  مدرس  عنوان  به  سیا  آ
داشتند.

 بیارجمندی بیان داشت: هدف از برگزاری این 
آشنایی  و  مربیان  دانش  سازی  همسان  وره  د
و  می باشد  گبی  را قوانین  تغییرات  آخرین  ا  ب
که در  استان هرمزگان با توجه به فعالیت هایی 
گبی  را خصوص  به  گبی  را ورزش  توسعه  حث  ب
برای  استان  اولین  عنوان  به  داشته  انوان  ب
انتخاب شده  ایران  گبی  را توسعه  پروژه  اجرای 
آسیایی    سطح  در  استان  فعالیت ها  تمام  و 

کمیته  دعوت  با  گفت:  وی  می شود.  زارش  گ
و  آمدم  بندرعباس  به   هرمزگان  گبی  را نجمن  ا
برگزاری این دوره فرصتی شد تا از نزدیک شاهد 
توسعه  کمیته  در  خود  همکاران  عالیت های  ف

گبی هرمزگان در بخش بانوان باشم. را
که   بیارجمندی افزود: با توجه به شور و هیجانی 
در دختران هرمزگانی در این آب و هوای بسیار 
استان  این  در  که  پتانسیل خوبی  و  دارند  رم   گ
در  ها  آن  حضور  شاهد  زودی   به  دارد  جود  و
به  بتوانند  امیدواریم  و  بود  خواهیم  بالا  طح  س

اهداف حرفه ای خود برسند.
وی همچنین اظهار داشت :  با حمایت هایی که 
گرفته و از نزدیک  گبی استان  صورت  از   ورزش را
در این چند روز شاهد بخشی از این حمایت ها 
گبی هرمزگان پیشرفت چشمگیری در  بوده ام را

آینده خواهد داشت.  
کمیته  گبی بانوان ایران و عضو  مسئول توسعه را
ورزش  گفت:  آسیا  گبی  را کنفدراسیون  وسعه  ت
آمریکایی  فوتبال  به  ایران  در  اشتباه  به  گبی  ا ر
گبی تفاوت های زیادی  شناخته می شودولی را
آن  اولیه  خاستگاه  و  دارد  آمریکایی  فوتبال  ا  ب
کشور انگلستان می باشد و به عنوان یک رشته 
فوتبال  و  المپیک  بازی های  از  بعد  لمپیکی  ا
پربیننده ترین رشته ورزشی در جهان می باشد 
وخوشبختانه  در سال های اخیر مورد استقبال 

گرفته است. رسانه ها نیز قرار 
که  گبی   همچنین پخش تلویزیونی مسابقات را
کمک نموده  از رسانه ملی نیز شاهد آن هستیم 
و  شده  آشنا  بیشتر  ورزش  این  با  علاقمندان  ا  ت
گبی به عنوان یک  گسترش و پیشرفت را شاهد 
رشته المپیکی در ایران باشیم. وی از مسئولان 
گبی هرمزگان،   امینی زاده و خانم  کمیته های را
که تلاش همه جانبه آنان بوده است تا  عباسی 

کرد.  این رشته به چنین رشدی برسد تشکر  
این  در   : داشت  بیان  پایان  در  یارجمندی  ب
انجامید  طول  به  روز  سه  مدت  به  که  وره  د
و  گبی  را تک  و  گبی  را بازآموزی  تئوری  کارگاه   ،
برای  قوانین  جدیدترین  ارائه  و  گبی  را یکس  ا
همگام سازی مربیان با حضور 70 نفر و  برگزاری 
تگ  و  گبی  را ایکس  سنی  رده  دو  در  ستیوال  ف

گبی  برگزار شد. را
که مسئول توسعه   لازم به ذکر است  در  مدتی 
توسعه  کمیته  عضو  و  ایران  بانوان  گبی  ا ر
حضور  بندرعباس  در   آسیا  گبی  را نفدراسیون  ک
از  مجموعه های ورزشی جدید چون  داشتند 
توسکا و پینت بال،از باشگاه های عقاب پایگاه 
کانون نفت و لاتیدان بازدید به  هوایی ، آوات ، 
عمل آوردند. همچنین ایشان سفری به جزیره 
به  اصلانی  علی  معرفی  ضمن  و  داشتند  شم   ق
از   شهرستان  این  گبی  را کمیته  مسئول  نوان  ع

کرد.  گبی در قشم بازدید  فعالیت رسمی را

 

والیبال جام رمضان شهرستان بندرعباس

هنرستان تربیت بدنی بر سکوی قهرمانی ایستاد

 صبح ساحل  // محمودرئیسی  

امام  بدنی  تربیت  نرستان  ه
حسین ) ع ( جام قهرمان را 

بالای سر برد.
مسابقات  پایانی  دیدار  ر  د
رمضان  جام  الیبال  و
تیم  بندرعباس  هرستان  ش
امام  بدنی  تربیت  نرستان  ه
بر   ۳ پیروزی  با   ) ع   ( سین  ح
زرین  اسپورت  رضو  مقابل   2
دست  قهرمانی  ه عنوان  ب
ستاره  نفت  تیم  افت.  ی
سوم  جایگاه  در  فارس  لیج  خ
با  مسابقات  این  یستاد.  ا

گوربند، نداجا ، نفت ستاره خلیج فارس ، رضو اسپورت زرین و  حضور تیم های غدیر 
هنرستان تربیت بدنی امام حسین در سالن هفت تیر بندرعباس برگزار شد.

گروه ورزشی  //     
بازیکنان  از  یک  هیچ  اینکه  بیان  با  بندرعباس  آذرخش  فوتسال  تیم  رپرست  س
این  هرسال  کرد:  اضافه  ندارند،  آذرخش  باشگاه  با  قراردادی  کادرفنی  اعضای  و 
وضعیت برایمان اتفاق می افتد و مشخص نیست چه زمانی تمرینات برای حضور 

در فصل جدید آغاز می شود.
برتر  لیگ  مسابقات  آغاز  از  پیش  تیم  این  وضعیت  آخرین  پیرامون  زاهدی   وسی  م
کشور، افزود: در جلسه قرعه کشی مالک باشگاه حضور داشت اما پس از جلسه  فوتسال 
کرده بودیم.  گرچه پیش از جلسه با هم تلفنی صحبت  موفق به صحبت با وی نشدم 
کرد: هنوز تکلیف  ع نشده است، تصریح  که تمرینات آذرخش هنوز شر وی با بیان این 
را  قرارداد  بستن  و  کادرفنی  و  بازیکنان  با  صحبت  تعهد  کسی  و  نیست  مشخص  یم  ت
که مشخص نیست چه زمانی تمرینات برای حضور  نمی پذیرد.  زاهدی با اشاره به این 
با مدیرعامل و مالک باشگاه  کرد: هر زمان  آغاز می شود، خاطرنشان  در فصل جدید 
که مسئولان مشخص  صحبت می کنیم از نبود بودجه سخن به میان می آید و تا زمانی 
 تکلیف آغاز تمریناتمان 

ً
نکنند منبع مالی باشگاه از چه زمینه ای فراهم می شود ظاهرا

که آخرین دیدارمان در لیگ برتر را  مشخص نخواهد بود. وی با بیان اینکه از دی ماه 
کاهش مشکلات باشگاه برنداشتند،  کنون مسئولان قدمی برای  تا پایان رساندیم  به 
با  مسئولان  دیگر  بار  مسابقات  آغاز  به  مانده  هفته  سه  فاصله  در  کنون  ا کرد:  ظهار  ا
و  است  شده  دیر  دیگر  اما  کنند  می  مشکلات  شدن  حل  از  صحبت  جلسات  رگزاری  ب
نتیجه  به  استان  مسئولان  با  جلساتش  که  زمانی  تا  می کند  اعلام  هم  باشگاه  الک  م
نرسد، تمرینات فصل جدید را آغاز نمی کند.سرپرست تیم فوتسال آذرخش بندرعباس 
تیم  از  کنون  تا فراهانی  مرتضی  و  طیبی  مصطفی  جعفری،  بهروز  که  این  به  اشاره  ا  ب
بازیکن  چند  و  غیربومی  بازیکنان  سایر  کرد:  عنوان  جداشده اند،  بندرعباس  ذرخش  آ

بومی نیز در حال حاضر با پیشنهاد از سایر تیم ها مواجه هستند.
کادرفنی قراردادی با باشگاه آذرخش  وی با بیان اینکه هیچ یک از بازیکنان و اعضای 
با  سال به سال  و  می افتد  اتفاق  برایمان  وضعیت  این  هرسال  کرد:  اضافه  دارند،  ن
پایان  به  وضعیت  این  زمان  چه  نیست  مشخص  و  هستیم  روبه رو  بیشتری  شکلات  م
گذشته پیش از شروع مسابقات در  که سال  می رسد.زاهدی در پایان با اشاره به این 
کسب  کردند بدون دغدغه مالی به فکر  نخستین جلسه تمرینات نیز مسئولان اعلام 
گذشت تنها دغدغه فکری مان مالی بود  که  رده اول تا سوم جدول باشید، افزود: سالی 
گروه  که باید مدارک بازیکنان  زیرا وعده مسئولان عملی نشد و چگونه با این وضعیت 
کسب مقام اول تا سومی باشیم. هتل بماند تا هزینه اقامتمان مان تسویه شود به فکر 

سرپرست تیم فوتسال آذرخش بندرعباس:

مشخص نیست چه زمان تمرینات مان آغاز می شود 

کمیته  گبی بانوان ایران و عضو  مسئول توسعه را
گبی آسیا گفت: ورزش  کنفدراسیون را توسعه 
گبی به اشتباه در ایران به فوتبال آمریکایی  را

گبی تفاوت های زیادی  شناخته می شودولی را
با فوتبال آمریکایی دارد و خاستگاه اولیه آن 

کشور انگلستان می باشد و به عنوان یک رشته 
المپیکی بعد از بازی های المپیک و فوتبال 

پربیننده ترین رشته ورزشی در جهان می باشد

گبی بانوان ایران برگزار شد کمیته توسعه را با حضور مسئول 

گبی بانوان هرمزگان  دوره بازآموزی مربیان را

فوتسال جام رمضان شهرستان سیریک

جام قهرمانی به ساحل شهرداری رسید


